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INTERPELACJA 

          W związku z docierającymi niepokojącymi sygnałami dotyczącymi braku 

współfinansowania przez Województwo Śląskie imprezy sportowej „Ogólnopolska 

Olimpiada Młodzieży w sportach zimowych 2025”, proszę stosowną informację. 

1. Czy Województwo Śląskie podjęło sprawę współorganizacji i współfinansowania tej 

ważnej i  międzywojewódzkiej imprezy sportowej? 

2. Jeżeli tak, to na jakim etapie są sprawy organizacyjne? 

3. Gdzie, kiedy będzie miała miejsce Olimpiada? 

4. Kto jest liderem, lub głównym organizatorem tego przedsięwzięcia? 

5. Jaki przewidywany jest budżet całej imprezy? 

6. Jaki przewidywany jest udział finansowy Województwa Śląskiego? 

7. W jaki sposób liczona jest partycypacja poszczególnych uczestników? 

8. Ilu przewidywanych jest uczestników z poszczególnych województw?  

 

Za przygotowanie i udzielenie informacji – dziękuje. 
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